
O Concello de Baiona advirte do risco de inundacións en Sabarís
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O alcalde de Baiona, Jesús Vázquez Almuiña, afirmou que Sabarís está hoxe en día  mellor
preparado para previr unha inundación pero alertou de que o risco segue  latente porque a
estrada litoral continúa bloqueando a saída das augas pluviais.  

Os servizos técnicos do Concello advertiron de que as obras que se están  executando na
actualidade para instalar unha tubaxe de drenaxe na zona máis  conflitiva, o camiño dás
Monxas, poden ter un efecto contrario.
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